
Uddannelses- og Forskningsudvalget

Til: Uddannelses- og forskningsministeren

Dato: 6. januar 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FIV alm. del

Spørgsmål 128
I forlængelse af ministerens svar samt det vedlagte uddybende notat fra mini-
steriet på FIV alm. del – spm. 110 vedr. KLM-kronikken i Kristeligt Dagblad
den 4. december 2014, sammen med henvendelsen på FIV alm. del – bilag
58, skal jeg - da ministerens svar næsten udelukkende relaterer sig til KLM-
sagens historiske dele, hvoraf de fleste blev rejst tilbage i 2012-13 og allerede
er velbelyst og kommenteret - bede ministeren kommentere kronikkens aktu-
elle anledning og hovedærinde: Nedtoningen af faget til 10 ECTS, hvorved fa-
get reduceres markant i størrelse - og dermed også i forhold til andre fag - og
det faglige grundlag for at gå til eksamen svækkes således på stadig flere ud-
dannelsessteder, og da dette centrale fundament for faget ikke er kommente-
ret i hverken ministerens svar eller i ministeriets vedføjede notat eller i profes-
sionshøjskolernes tidligere redegørelse, skal jeg bede om ministerens stilling-
tagen, idet en sådan generel tendens ikke alene kan være et decentralt
spørgsmål for den enkelte professionshøjskole, da en sådan generel udvikling
også klart må have ministerens interesse og må give anledning til ministerens
stillingtagen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jens Henrik Thulesen Dahl (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jens.Henrik.Thule-
sen.Dahl@ft.dk og til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Rasmus Prehn
formand
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